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4 Spuitvrije zones 

buitengebied / PvdA

Motie: mbt de Nota Platteland 2013-2025: te onderzoeken of in het nieuwe BP buitengebied spuitvrije zones kunnen worden opgenomen 

tussen gebouwen en velden waarop lelies worden geteeld.                                                                                                                                     

Stand van zaken december: De actualisatie van het bestemmingsplan Buitengebied vindt plaats in 2014 en 2015, de motie wordt hierin 

meegenomen. Het bestemmingsplan wordt in 2017 aangeboden aan het presidium.Stand van zaken december 2016: De actualisatie van het 

bestemmingsplan Buitengebied vindt plaats in 2014 en 2015, 2016 en wordt afgerond in 2017, de motie wordt hierin meegenomen. Het 

bestemmingsplan wordt in de tweede helft 2017 aangeboden aan het presidium.

14 nov 2017 B. Engberts O 17-12-2013 G. Rozendaal /    

J. van Beesten

14 Oosteinde - Raab 

Karcher

Op korte termijn de onderhandelingen met Raab Karcher op te starten. Raab Karcher in de onderhandelingen te wijzen op haar eigen 

verantwoordelijkheid etc. etc. Stand van zaken november: de onderhandelingen zijn inmiddels opgestart en duren voort. Een vervolggesprek is 

gepland voor 5 november 2015.Stand van zaken 3 december 2015: Vervolggesprek heeft plaatsgevonden. Het bedrijf heeft enkele 

vervolgacties op zich genomen. Voor medio januari 2016 wordt een vervolggesprek geagendeerd. Stand van zaken februari 2016: Op 27 

januari 2016 heeft wederom overleg plaatsgevonden. De bouwstenen voor een advies (kosten terreininrichting, semipermanente huisvesting 

en aanleg weg; inzicht staatssteun; mogelijke financiële ondersteuning andere overheden) zijn in beeld. In het vervolgoverleg op 21 maart 

2016 wordt een concreet eindvoorstel voorgelegd. Stand van zaken april 2016: Het gesprek van 21 maart 2016 heeft nog niet tot 

overeenstemming geleid. De beantwoording van enkele vragen wordt voorbereid evenals het uitvoeren van een staatssteuntoets. Aansluitend 

zal het volgende overleg worden gehouden met de intentie om tot afronding van de onderhandelingen te komen. Stand van zaken mei 2016: 

Sinds het overleg van 21 maart 2016 is de benodigde ondergrond van de weg getaxeerd, is vastgesteld dat aanleg van de weg op grond van 

het bestaande bestemmingsplan mogelijk is en is getoetst of de aanleg van de weg als staatssteun wordt beschouwd. Op grond van de 

verkregen informatie is een vervolggesprek met het bedrijf gepland voor 15 juni 2016. Stand van zaken juli 2016: Op 22 juni 2016 heeft een 

vervolgsgesprek plaatsgevonden met Raab Karcher. Geconstateerd is dat de bestemmingsplantoets en de toets op staatssteun, de aanleg 

van de weg mogelijk maken. Over de verdeling van de vervolgkosten (met name de aankoopkosten van de ondergrond) bestaat echter nog 

geen overeenstemming. Voor 13 juli 2016 is een volgend overleg gepland. Afgesproken is dat Raab Karcher een voorzet formuleert op welke 

manier het verschil van inzicht kan worden opgelost. Stand van zaken september 2016: Zowel Raab Karcher als de gemeente hebben 

uitgesproken er samen uit te willen komen. Daartoe gaan beide partijen toetsen of nog ruimte kan worden gevonden om te bewegen. De 

volgende afspraak staat gepland voor 13 oktober 2016. Het voornemen is uitgesproken in dat gesprek een eindconclusie te trekken en 

daarover vervolgens gezamenlijk te communiceren. Stand van zaken november 2016: De bespreking van 13 oktober 2016 verliep zeer 

constructief en transparant. De wil om eruit te komen is duidelijk aanwezig en beide partijen hebben ruimte gevonden om te bewegen. Na 

realisatie van de aansluiting op bedrijventerrein Almeloseweg Oost gaat het bedrijf in eerste instantie met alle vrachtverkeer via de 

achterontsluiting. Er volgen nog besprekingen over details. Het volgende overleg zal naar verwachting nog voor einde 2016 plaatsvinden. 

Stand van zaken december 2016: Het overleg met Raab Karcher is nog gaande. Daarom is er nog geen nieuwe bijeenkomst geweest. Stand 

van zaken januari 2017: Het eindgesprek met Raab Karcher is geagendeerd voor eind januari 2017. Stand van zaken maart 2017: Op 13 

februari 2017 heeft wederom overleg plaatsgevonden. Over de te volgen werkwijze bestaat overeenstemming. Enkele laatste details vergen 

nog uitwerking. De werkzaamheden daartoe zijn inmiddels uitgezet. Stand van zaken per mei 2017: De laatste details zijn uitgewerkt en de 

uitkomsten zijn juridsch gecheckt. In samenspel met Raab Karcher loopt nu het overleg om het proces af te ronden met definitieve 

besluitvorming door beide partijen. Het resultaat mag op korte termijn worden verwacht. Stand van zaken september 2017: Door de gevolgen 

van een cyberaanval heeft de afronding van de onderhandelingen niet meer voor de vakantieperiode kunnen plaatsvinden. Inmiddels zijn de 

gesprekken hervat. Naar verwachting zal het proces in september worden afgerond. Stand van zaken november 2017: Het 

onderhandelingsproces verkeerd in het eindstadium. Afronding wacht op besluitvorming van de Raad van Commissarissen van het bedrijf.  

september 

2017

B. Engberts A 2-6-2015 H. Holweg

26 Buiten spelen / GBT, 

PvdA, VVD, D66

De visie op speelruimte en onderhoud geactualiseerd wordt waarbij uitgegaan wordt van actuele ontwikkelingen, noodzaak en draagvlak; etc. 

etc. Stand van zaken december 2016: Begin 2017 wordt de raad geïnformeerd over de wijze waarop deze motie wordt uitgewerkt.Stand van 

zaken januari 2017: In januari heeft de raad een brief ontvangen met de evaluatie van het huidige speelruimteplan en de aanpak voor een 

nieuw speelruimtebeleid. Stand van zaken juli 2017: Begin juni heeft hierover een workshop plaatsgevonden met o.a. de dorpsraden. Op 

basis daarvan wordt het Kaderplan Speelruimte momenteel opgesteld. De regeling cofinanciering Buiten Spelen is in juni werking getreden. 

Dat is breed bekend gemaakt. Stand van zaken september 2017: Een tweede bijeenkomst met de dorpsraden/dorpsbelangen heeft 

plaatsgevonden. Het Kaderplan wordt nog ter inzage gelegd en daarna vindt besluitvorming plaats.

december 

2017

B. Engberts O 12-7-2016 B. de Vries
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35 Schooldakrevolutie / 

GBT, CU, SGP, PvdA, 

FL

Zich aan te sluiten bij de schooldakrevolutie en de 'pledge gemeenten' te ondertekenen etc. etc. Stand van zaken januari 2017: De motie wordt 

in het OOGO van 23 maart 2017 geagendeerd en besproken.Stand van zaken april/mei 2017: In het OOGO van 23 maart 2017 is de motie 

besproken met de basisscholen en voortgezet onderwijs. Er is kennis genomen van de motie. De schoolbesturen geven aan dat ze hier zoveel 

mogelijk op proberen in te spelen. Er wordt nog een voorlichtingsbijeenkomst georganiseerd waarbij de provincie en de Cogas een toelichting 

komen geven op de mogelijkheden m.b.t. projecten in het kader van duurzaamheidsmaatregelen op scholen. Voorstel is deze motie af te 

voeren. Stand van zaken juli 2017: Op 16 mei jl. heeft er een werkgroep onderwijshuisvesting plaatsgevonden waar de 

voorlichtingsbijeenkomst een onderdeel van uitmaakte. Het onderwerp duurzaamheid komt opnieuw terug op de agenda van de werkgroep 

onderwijshuisvesting eind november 2017.Stand van zaken november 2017: Er staat een werkgroep onderwijshuisvesting gepland op 21 

november waar dit op de agenda wordt gezet. Daarnaast wordt er een brief gestuurd vanuit de Cogas, provincie en gemeente waarin wordt 

aangegeven dat er energiescans worden aangeboden aan de basisscholen. Vanuit de provincie wordt de ‘follow-up’ gedaan; in 2018 (tijdens 

het verwachte vervolg van hun project) kunnen ze de energiecoaches ook in de gemeente Twenterand gaan inzetten om de scans terug te 

koppelen en met de scholen/schoolbesturen verder te overleggen over vervolgstappen om duurzame maatregelen te nemen.

december 

2017

J. Binnenmars O (zie 

besluiten-

lijst)

20-12-2016 K. Postma

40 Natuurbegraafplaatsen / 

GBT, PvdA, VVD, D66, 

FL

In beeld te brengen of begraven op natuurbegraafplaatsen in de gemeente Twenterand mogelijk is. Etc. etc. december 

2017

B. Engberts A 11-7-2017 B. de Vries

42 Schuur voor schuur 

Twenterand / CDA, 

GBT, CU, SGP, PvdA, 

VVD, D66

Beleid te ontwikkelen, zodat ons platteland niet verpauperd en er een goede herbestemming komt voor de oude gebouwen, etc. etc. Stand van 

zaken september 2017: De raadsbrief 'Uitvoering motie schuur voor schuur, actualisatie beleidsregels planologische afwijkingsmogelijkheid en 

erventransitie' wordt in september aangeboden aan de raad.

mei 2018 B. Engberts A 11-7-2017 C. Donker

43 Innovatiefonds sociaal 

domein / PvdA, GBT, FL

Om een innovatiefonds "Sociaal Domein" in te stellen voor een periode van 2 jaar met een plafond van € 150.000,= etc. etc. Stand van zaken 

september 2017: Dit wordt meegenomen bij het traject van de Algemene Subsidie Verordening. Stand van zaken november 2017: De 

subsidieregeling is in concept gereed en wordt onder de aandacht gebracht bij de diverse betrokkenen. Voor 1 januari a.s. wordt de raad 

geïnformeerd over de stand van zaken.

december 

2017

M. van Abbema O 11-7-2017 G. van der Woude

45 Engbertsdijksvenen en 

toerisme / PvdA, GBT, 

FL, D66

Om met partijen die kunnen bijdragen aan het vergroten van de bekendheid en de mogelijkheden van toerisme etc. etc. Stand van zaken 

september 2017: Er is telefonisch contact geweest met de manager van Staatsbosbeheer. Er is afgesproken dat verschillende partijen met 

elkaar om de tafel gaan om mogelijkheden voor r&t te bespreken.

A.E.H. van der 

Kolk

A 11-7-2017 A. Maijvis/         D. 

Stevens

46 Detailhandelsstructuurvi

sie / CDA, GBT, CU, 

SGP, PvdA, VVD, D66, 

FL

In het uitvoeringsprogramma "Handhaving 2018-2022 een gerichte paragraaf op te nemen, etc etc.. Stand van zaken september 2017: wordt 

opgenomen in het volgende uitvoeringsprogramma. 

december 

2017

A.E.H. van der 

Kolk

A 18-7-2017 P. Geerdink

47 Huisvesting / CDA, CU, 

SGP, PvdA, VVD, D66, 

FL

Om in het geval dat er sprake is van benodigde huisvesting voor een gesubsidieerde instelling / stichting deze huisvesting separaat aan te 

bieden etc. etc. Stand van zaken november 2017: Het jaar 2018 wordt gebruikt als overgangsjaar en de huisvestingskosten worden dan nog 

rechtstreeks betaald aan de desbetreffende gesubsidieerde instellingen. Hiervoor wordt gekozen omdat een aantal juridische en financiële 

vraagstukken nog opgelost moeten worden. De motie wordt in 2018 verder uitgewerkt.

oktober 

2018

M. van Abbema A 18-7-2017 G. van der Woude
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